

活動詳情 Programme Details

活動日期 Activity Date	即日起至 2024 年 2 月 29 日，成功參加學校需於 2024 年 2 月 29 日或之前以電郵將有關活動相片#交回 info@hmhkh.com 以作紀錄及作宣傳用途。 Now till 29.2.2024. Successfully applied schools should return activity photos# through email to info@hmhkh.com for record and promotion.
形式 Mode	材料包將會郵寄到成功申請學校，同學可掃描材料包上的二維碼觀看教學影片參與工作坊。工作坊可於課堂上進行或同學於家中自行參與。 因材料包性質，建議於收到材料包的兩星期內完成工作坊。 Material packs will be sent to successfully applied schools. Students can participate in the workshop by scanning the QR code on the material packs to watch the instruction video. The workshop can be held in school with teacher's guidance or at home by students themselves. Due to the nature of the material pack, it is advised to complete the workshop within 2 weeks after receiving the material pack.
對象 Target	小四至小六 P4-P6
名額 Quota	每校最少為 30 名，最多為 150 名 (名額有限，先到先得。) Minimum 30 students and maximum 200 students for each school. (First come, first served.)
教學影片語言 Language of instruction video	粵語輔以中英文字幕 Cantonese supplemented with Chinese and English subtitle
費用 Fee	全免 Free of charge
截止日期 Deadline	01.12.2023

為協助老師加深了解工作坊內容，我們誠意邀請各位參加教師預覽。詳情如下：
To enhance teachers' understanding of the workshop content, we sincerely invite you to join our teacher preview session. Details are as follows:

日期 Date	30.11.2023
語言 Language	粵語 Cantonese
時間 Time	3:30pm – 4:30pm
地點 Venue	香港科學館地下實驗室 Laboratory, G/F, Hong Kong Science Museum
費用 Fee	全免 Free of charge
名額 Quota	40 名* (名額有限，先到先得。) 40 teachers* (First come, first served.)
截止日期 Deadline	23.11.2023

如有任何疑問，請致電 9803 6602 與王小姐聯絡聯絡 (星期一至五：上午 9 時至 6 時，公眾假期除外) 或電郵至 info@hmhkhk.com 查詢。

For enquiries, please call Ms Wong at 9803 6602 (Mon to Fri: 9am – 6pm, except public holidays) or email to info@hmhkhk.com



科學推廣組
Science
Promotion Unit

請將填妥表格·電郵或傳真至以下代辦機構。

預約 / 查詢 : (852) 9803 6602

電郵 : info@hmhkh.com

傳真 : (852) 35448063

Please return the completed form by email or fax to the organisation below.

Booking / Enquiries: (852) 9803 6602

Email: info@hmhkh.com

Fax: (852) 35448063

「好奇號」快遞科學工作坊材料包申請表 “Gear Up” Science Courier Material Packs Application Form

學校名稱 (中文)

School Name

(English)

學校及收貨地址

School & Shipping Address

電話

Tel No.

傳真號碼

Fax No.

電郵

Email

負責教師姓名 (中文)

Teacher's Name

(Chinese)

(英文)

(English)

申請材料包數量

Number of Material Packs

Requested

(30-150 份)

參加教師預覽*

Join the teacher preview
session*

是 (請填妥以下資料)

Yes (Please fill in the following information)

否

No

教師姓名1 (中文)

Teacher's Name

(Chinese)

(英文)

(English)

聯絡電話

Contact Number

電郵

Email

教師姓名2 (中文)

Teacher's Name

(Chinese)

(英文)

(English)

聯絡電話

Contact Number

電郵

Email

日期

Date

學校印鑑

School Official Seal

註

*同一學校只限最多 2 位教師報名參加，如超出此限額，屆時將按剩餘的名額數目和其他學校的申請人數酌情處理。

#我們將採用參加者活動期間的相片作教育或宣傳用途。

- (1) 不論申請成功與否，所有申請者將獲個別通知。如未獲通知，請致電 9803 6602 查詢。
- (2) 個人資料(私隱)收集聲明
 - a. 閣下於表格內所提供之個人資料只作處理申請之用。
 - b. 根據個人資料(私隱)條例第十八、二十二及附表一的第六原則，閣下有權要求查閱及更正表格內所提供的個人資料。如要提出有關要求，請致電 9803 6602。

Note :

*Each school can submit an application for a maximum of two teachers only. If the limit is exceeded, the application will be processed according to the number of remaining quota and applicants from other schools at the discretion of the Museum.

#The photos will be used for both educational and promotional purposes.

- (1) Regardless of the application outcome, all applicants will be notified individually. If you do not hear from us, please call 9803 6602.
- (2) Personal Data (Privacy) Collection Statement :
 - a. The personal data provided in this form will be used solely for the application.
 - b. You have a right to request access and correction of personal data as stated in this form in accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. To make such request, please call 9803 6602.